

2024-2025 VEX TAIWAN OPEN 教育型機器人系列競賽

影音、影像、著作及肖像權讓與同意書

本賽事主辦單位相當重視個人資料保護與安全，並確保您的權益，請詳細閱讀下列「2024-2025 VEX TAIWAN OPEN 教育型機器人系列競賽影音、影像、著作及肖像權讓與同意書」，另請於閱讀完畢後，簽名表示同意所載內容。

1. 本人於報名時所檢附的報名資料：包括但不限於姓名、身分證字號／護照號碼、出生年月日、聯絡電話、行動電話、通訊地址、E-Mail、身分別、就讀學校名稱、年級、任職學校名稱及職稱，供主辦單位辦理 VEX TAIWAN OPEN 教育型機器人系列賽事使用、公開及寄送相關評審結果資料，進行後續篩選、追蹤、輔導，並得在不記名方式及不披露作者身分之原則下，進行日後賽事的分析或研究等非商業行為之使用。
2. 本人同意永久無償授權主辦單位對於本人參加本活動的所有影音、影像、著作及肖像權進行非營利之利用，且不受次數、期限、方式、平臺及地點之限制。任何凡是此活動之影片、影像及記錄，本賽事主辦單位均有絕對使用權。
3. 本人於比賽當天如未年滿 18 歲，須由其家長或法定監護人簽署同意書。

(下方簽名表示本人確已詳閱本同意書所列之個資使用同意書內容，並同意遵守各項規定事項，謹此聲明。)

參加者簽署：_____ 簽署日期(YYYY-MM-DD)_____

監護人簽署：_____

2024-2025 VEX Taiwan Open Robotics Competition Series

VIDEO, IMAGE, COPYRIGHT AND PORTRAIT RIGHTS**CONSENT FORM**

The organizers of this event take the protection and security of your personal information very seriously and ensure that your rights are protected. Please read the “2024-2025 VEX Taiwan Open Robotics Competition Series Video, Image, Copyright and Portrait Rights Consent Form” below and sign to indicate your agreement to the contents after reading.

1. The application information I have enclosed for registration: including but not limited to name, ID card or passport number, date of birth, contact phone number, mobile phone number, mailing address, E-Mail, identity, school name, grade level, school name and title, will be used only by the organizers for the VEX Taiwan Open Robotics Competition Series for publicizing and sending the related evaluation results, for follow-up screening, tracking, and counseling, and for follow-up analysis or research or any other non-profit use for future events under the principle of anonymity and non-disclosure of the author's identity.
2. I hereby grant the organizers of the event perpetual, irrevocable, permanent non profit use rights to all videos, images, copyrights and portraits of me participating in this event towards any submitted entry, which shall not be limited by frequency, duration, method, platform, location, fees, costs and charges. The organizers of this event have the absolute right to use any video, image or record of this event.
3. If you are under the age of 18 on the day of the competition, you must have your parent or legal guardian sign the consent form.

(By signing below, I confirm that I have read the contents of this consent form and agree to comply with all the requirements.)

Participant Signature: _____

Date: _____ (YYYY-MM-DD)

Parent/Guardian Signature: _____